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Informacja o Miejskim Żłobku im. Koziołka Matołka w Zgierzu 

 

Lokalizacja 

 

 

 

Wejście do żłobka znajduje się na terenie lekko pochyłym.                                          

Budynek posiada podwójne, ręcznie zamykane drzwi .  

Wezwanie pomocy możliwe jest przy użyciu dzwonka umieszczonego przy drzwiach 

po lewej stronie, na wysokości  około 145 cm.                                                                             
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Od wejścia głównego należy iść prosto, następnie skręcić w lewo i udać się 

schodami w górę,  trzymając się poręczy po prawej stronie, aż do jej końca.                 

Dalej, przejść prosto około 5 kroków.                                                                                       

Po lewej stronie znajdują się drzwi do Biura Obsługi Klienta. 

W Biurze Obsługi Klienta można skorzystać bezpłatnie z usługi Wideotłumacza 

polskiego języka migowego.  

Wystarczy tylko zgłosić taką potrzebę. 

 

 

W pobliżu brak jest wyznaczonego miejsca parkingowego dla osoby 

niepełnosprawnej. 

Działalność 

Żłobek świadczy usługi w zakresie edukacji i opieki nad dziećmi w wieku od 1 do 

lat 3.       

Głównym celem żłobka jest wspieranie i pobudzanie wszechstronnego rozwoju 

dzieci oraz zapewnienie opieki .  
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Stosowaną formą pracy z dziećmi  jest zabawa.  

W żłobku organizowanych jest  wiele uroczystości z udziałem zaproszonych gości.  

Żłobek zapewnia miłą i ciepłą atmosferę,  gwarantuje wyżywienie najlepszej  

jakości, zapewnia również opiekę pielęgniarską i psychologiczną.  

Posiada 90 miejsc podzielonych na trzy grupy wiekowe.                                              

  

Wykaz załatwianych spraw 

 zawieranie i rozwiązywanie z rodzicami umów o świadczenie usług przez 

żłobek, 

 pobieranie opłat za żłobek, 

 wydawanie rodzicom zaświadczeń, opinii , 

 rozpatrywanie skarg i wniosków, 

 wydawanie dokumentów i zaświadczeń byłym pracownikom. 

 

Opłaty za żłobek 
 

1. czesne  płatne w każdym miesiącu   wynosi   1167,00 zł.   

2. wyżywienie całodzienne                    wynosi         8,00 zł. 

3. wyżywienie do godziny 12.00            wynosi         6,00 zł. 

 

Kontakt 

W celu załatwienia sprawy w żłobku można:                                                                                     

 napisać pismo i wysłać na adres:                                                                                   
Miejski Żłobek im. Koziołka Matołka w Zgierzu                                                                                          
Ulica  Hoża 7 

 95 – 100 Zgierz 
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 napisać email i wysłać na adres: zlobekmiejski@umz.zgierz.pl, 

 zadzwonić pod numer telefonu : 42 716 40 53 ,  884 088 188, 

  wysłać wiadomość sms pod numer telefonu : 884 088 188, 

 przyjść do żłobka osobiście.                                                                                          

(warto wcześniej  umówić się na konkretny termin). 

 

Godziny pracy 

Żłobek pracuje od poniedziałku do piątku  w godzinach od 6.00 do 17.00. 

Biuro Obsługi Klienta czynne jest od poniedziałku do piątku  w godzinach  od 8.00 

do 16.00. 

 

Inne informacje 

Żłobek nie posiada toalety dla osób niepełnosprawnych. 

 

Do żłobka można wejść z psem przewodnikiem. 

 

 

Informacje sporządzono zgodnie z wymaganiami ustawy z dnia 19 lipca 2019 r. 

o zapewnianiu dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami. 


